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Örömmel fogadtam az idei évben a NYÍRSÉG Környezetvédelmi és Szabadidősport Egyesület 
felkérését általuk rendezett verseny normál-távú futam ellenőrzőbírójának.  
Az egyesület nagy feladatot vállalt magára a három futam megrendezésével. A három térkép 
készítésével, és bár az időjárás nem igen segítette munkájukat, véleményem és a versenyzők 
véleménye szerint is a feladatot kiválóan megoldották. 
A terepkiválasztás nagyon jól sikerült, a normáltáv pályái javarészt jól futható, gyors, az alföldi 
viszonyok közt néhol részletgazdag domborzatú szálerdőben vezettek. A cél az utóbbi évek egyik 
legjobb helyszínét biztosította a versenyzőknek, általános tetszést aratva körükben.    
A verseny előkészületei már 2015-ben megkezdődtek. Ekkor kaptam meg a klubtól a verseny tervezett 
helyszínének korábbi térképét, illetve a tervezett új területek vázlatát a terepről régebben készült 
korábbi térképekkel.  
A verseny rendezői felkértek engem  is, a térképek felülvizsgálatára illetve, hogy jelezzem a 
különösen problémás részeket, hogy azokat kiemelt figyelemmel tudják kijavítani. A térképek 
pontosságát GPS felhasználás is elősegítette. Úgy gondolom, és ebben a indulóktól hallottak is 
megerősítettek, hogy ezek a javítások jól sikerültek az idén alapvetően jó térképeken folyhatott a 
verseny. Magam mindhárom térkép felülvizsgálatában részt vettem. A térképek pretex papírra 
készültek, minőségük, olvashatóságuk az átlagosnál sokkal jobb volt, előírásoknak megfelelt, ami az 
esős, nedves környezetben is kiválóan használható maradt.  
A stekkelés időben megtörtént. Az ábrázoló térképet már több, mint egy hónappal a verseny előtt 
megkaptam. A pontok elhelyezésével különösebb probléma nem volt, a rendezők észrevételeimet, 
kifogásaimat mindig figyelembe vették és ha kellett a szükséges javításokat, módosításokat, 
változtatásokat megtették. A pályák vonalvezetésére, hosszára tett indítványaimat elfogadták. Ennek 
köszönhetően a versenyen ezzel kapcsolatos kifogás, észrevétel nem is érkezett. A pályahosszok és a 
győztes idők, megközelítették az előírtakat figyelembe véve a mezőny összetételét. 
 A verseny rendezésében különös izgalmat okozott a terepen át folyó csatorna vízállása, mivel a 
csatornába különösen nagy mennyiségű vizet eresztettek ennek következtében néhány  alacsonyabban 
fekvő rész vizenyősebbé vált illetve egyes pályák útvonalválasztását befolyásolhatta volna, 
amennyiben az átkelési pontok közül az egyiket lezárva kellett volna tartani. Szerencsére a vízállás a 
futam napjára leapadt.    
A futam esős de az évszakhoz képest enyhe „meleg” időben a tervezett rajt időhöz képest 5 perces 
csúszással indult.  A csúszás a célba érkezők helyes előzetes eredményeinek közlését kezdetben egy 
kicsit megzavarta de az SI-t kezelő személyzet ezt gyorsan korrigálta.   
A felsorolt körülmények döntően nem befolyásolták a verseny megítélését. A hozzám érkezett összes 
vélemény mind azt támasztotta alá, hogy az ellenőrzőpontok pontosan bemértek voltak, térképhiba 
nem befolyásolta a megtalálásukat, az átmenetek nehézségét, a pályák fizikai és technikai 
követelményeit a versenyzők dicsérték. A pályák a verseny rangjának, követelményeinek 
megfelelőek voltak élvezetes, pergő, izgalmas versenyt hoztak, kemény küzdelemben dőltek el a 
helyezések. A verseny lebonyolítása zökkenőmentesen történt. A hivatalos eredmények közzétételre 
kerültek.   A versennyel kapcsolatban óvás nem történt.  
A rendezőgárda bizonyította rátermettségét, szervezettségét.  
 
Gratulálok a  Egyesület rendezőinek, s sok hasonlóan színvonalas további versenyt kívánok. 
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